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Abstract (en)
[origin: WO9316347A1] A device for percussion firing of a mortar or similar comprises a translationally mobile firing pin and means for actuating
it. Said firing pin is part of a firing assembly (10) housed in a casing (23) secured to the base plate (27) of the mortar (M), said firing assembly
being actuated, via a firing system (16), by a firing spring (33) with interposed articulated lever (51) to which is coupled a pivot arm (54) interacting
with a control unit (13) forming part of the firing system (16) and with a mobile stop (11) also secured to the rear base plate (27) of the mortar (M),
designed to cooperate with a fixed part (80) of the said mortar (M).

Abstract (fr)
Dispositif de mise à feu par percussion pour mortier ou analogue comprenant un percuteur mobile monté à translation et des moyens
d'actionnement dudit percuteur. Ce dernier fait partie d'un ensemble de percussion (10) logé dans un corps (23) solidaire de la plaque de base (27)
du mortier (M) et qui est actionné à partir d'un déclencheur (16) par un ressort de percussion (33) avec interposition d'un levier articulé (51) sur
lequel est attelé un bras pivotant (54) avec lequel est propre à coopérer, d'une part, un organe de commande (13) associé au déclencheur (16) et,
d'autre part, un ensemble de butée mobile (11) également solidaire de la plaque de base arrière (27) du mortier (M) et qui est propre à coopérer
avec un organe fixe (80) dudit mortier (M).
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